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Z Á P I S N I C A 
spis. č. 1395/2014/9  UK1  A-10 

 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Púchov,  

konaného dňa 10. decembra 2014 
 
Prítomní:  
 
PaedDr. Miroslav Kubičár, Mgr. Anna Janíková, MUDr. Pavol Šponiar, Mgr. Radoslav 
Varga, JUDr. Jarmila Andreánska, Mgr. Peter Bílik, JUDr. Eva Kvocerová, Irena 
Kováčiková, Ing. Jaroslav Hupka, Mgr. Hedviga Šulcová, Ivan Zahradový, Rudolf 
Marman, Ing. Ján Riško, Cyril Crkoň, Milan Trník, Peter Prešnajder. 
 
 

R O K O V A N I E 
 
 

 Mestské zastupiteľstvo bolo zvolané pozvánkou zo dňa 03.12.2014. 
Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Mgr. Marián 
Michalec, ktorý v úvode privítal poslancov MsZ, zamestnancov mestského úradu 
a ostatných prítomných. Konštatoval, že vzhľadom na počet prítomných poslancov 
(16 z 19) je mestské zastupiteľstvo uznášaniaschopné. Svoju neúčasť na rokovaní 
MsZ ospravedlnili: MUDr. Viliam Bršiak a Miloslav Kršiak. Neospravedlnil sa: Peter 
Divinský.    
 
Primátor mesta Vedením zápisnice poveril Boženu Sádeckú. Navrhol návrhovú 
komisiu v zložení:  PaedDr. Miroslav Kubičár, Mgr. Hedviga Šulcová a Mgr. Radoslav 
Varga. 
Spýtal sa, či má niekto iný pozmeňujúci návrh.  
Nikto nepodal iný návrh. 
 
Hlasovanie č. 1 o schválení zloženia návrhovej komisie: 
prítomných      16 
za                      15 
proti                   0 
zdržal sa            1 
nehlasoval       0 
Poslanci schválili zloženie návrhovej komisie. 
 
Primátor mesta určil overovateľov zápisnice v zložení: Mgr. Radoslav Varga a  Mgr. 
Hedviga Šulcová. 
 
PROGRAM : 
 

1. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia MsZ, správa o 
činnosti hlavného kontrolóra. 

2. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Púchov na prvý polrok 
2015. 

3. VZN č. 3/2014o miestnych daniach pre mesto Púchov. 
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4. VZN č. 4/2014 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
pre mesto Púchov. 

5. VZN č. 5/2014 o osobitne dôležitom /strategickom/ majetku a záujmoch mesta 
Púchov. 

6. Rozpočet Mesta Púchov na rok 2015 a výhľad na roky 2016 a 2017. 
7. Operačný plán zimnej údržby rok 2014-2015. 
8. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a 

školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Púchov za 
predchádzajúci školský rok. 

9. Informácia o investičných akciách.  
10. Dotácie. 
11. Správa náčelníka MsP, informácia o činnosti MESTSKÉHO BYTOVÉHO 

PODNIKU, s.r.o., Podniku technických služieb mesta, s.r.o., MEDIALU 
Púchov, s.r.o., MŠK Púchov s.r.o. a MsÚ Púchov. 

12. Rôzne. 
13. Diskusia a interpelácie. 

 
 
Primátor vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu programu a podali pozmeňujúce 
alebo doplňujúce návrhy.  
JUDr. Eva Kvocerová podala pripomienku k predloženému návrhu programu. 
Uviedla, že vzhľadom  k tomu, že sa stotožnila s vyjadreniami odborníkov na 
samosprávu ako napr. JUDr. Vladimíra Pirošíka, ktorí predkladaný návrh programu 
označili ako neetický a odporučili, aby poslanci o takýchto dôležitých dokumentoch 
ako je rozpočet a VZN nehlasovali. Podala pozmeňujúci návrh, aby vzhľadom na túto 
skutočnosť boli body číslo 2., 4., 5., 6. a 7. – vypustené z predkladaného programu 
a ponechať ich na prerokovanie na nové vedenie. 
Cyril Crkoň položil otázku p. primátorovi, že, či mu bude umožnené a samozrejme aj 
ostatným zvoleným poslancom zložiť na dnešnom zasadnutí sľub poslanca podľa  
§ 26 zákona SNR č. 369/1990 Zb..  
Primátor odpovedal, že nie, lebo nebol takýto bod v programe dnešného MsZ. 
Ustanovujúce MsZ bude zvolané v zmysle zákona do 30 dní od volieb – t.j. 
15.12.2014 v pondelok, kde budú skladať sľub zvolení poslanci aj primátor. 
Mgr. Radoslav Varga reagoval na slová p. Kvocerovej.  Konštatoval, že ona pozná 
p. Vladimíra Pirošíka ako aktivistu a právnika a odborníka na komunálne právo. On 
pozná p. Pirošíka aj ako starého poslanca z Banskej Bystrice, kde 28.10.2014 tiež 
schvaľovali  návrh rozpočtu na rok 2015, VZN o daniach a aj o VZN na 
vývoz komunálneho odpadu, ktorého sa aktívne p. Pirošík zúčastnil ako končiaci 
poslanec. Teraz si protirečil. JUDr. Pirošík netuší, že to tu bude povedané. Nehanil 
ho za to, lebo treba zachovať normálnu hlavu pri prekonávajúcom období medzi 
starým a novým zastupiteľstvom a zabezpečiť rozpočet na nadchádzajúce obdobie, 
aby nenastalo rozpočtové provizórium. To snáď novému primátorovi nikto nepraje. 
JUDr. Eva Kvocerová zareagovala na poslednú vetu predrečníka. Bolo by skutočne 
fajn, keby sme priali novému primátorovi všetko najlepšie, ale z jeho úst, sa obávala 
a silne o tom pochybovala. Prečítala z inej právnej analýzy, že ustanovujúce MsZ má 
byť zvolané končiacim primátorom do 30 dní od volieb. Starosta skladá sľub, ktorý 
skladal pred 4 rokmi aj končiaci primátor, a preto v kontexte tohto by ho mal 
dodržiavať a rešpektovať zákony aj Ústavný zákon. Zdalo sa jej neetické 
prerokovávať tieto dokumenty starým zložením poslancov MsZ, keď vo voľbách 
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dostal mandát nový primátor a noví poslanci MsZ, ktorým sa znemožňuje, aby o nich 
mohli rozhodovať oni, lebo oni sa budú za toto volebné obdobie zodpovedať voličom.  
Primátor konštatoval, že aj v predchádzajúcom období bývalo MsZ v takomto čase 
naplánované -  MsZ 14.12.2006 sa rokovalo o rozpočte aj VZN o daniach a aj v roku 
2010 bolo 10.decembra a rokovalo sa o rozpočte aj  o VZN o daniach. 
Ing. Ján Riško podal návrh, aby sa o každom bode hlasovalo samostatne. 
JUDr. Eva Kvocerová súhlasila s hlasovaním o každom bode programu jednotlivo. 
Považovala za podstatné, aby zaznelo, že pred 4 rokmi bol zásadný rozdiel – 
v predchádzajúcich voľbách znova bol zvolený súčasný primátor. Teraz bol zvolený a  
nastupuje nový primátor Mgr. Rastislav Henek. Mgr. Marián Michalec ako primátor 
končí. Ide o diametrálne odlišnú situáciu ako pred 4 rokmi. 
Mgr. Radoslav Varga povedal p. Kvocerovej, že ona vnáša do toho osobný rozmer. 
Nie je to rozdiel. Ide o systémovú vec. Plán legislatívnej činnosti na rok 2014 bol 
schvaľovaný 27.11. 2013 a hovoril o tom, že sa budú tieto dokumenty schvaľovať. A 
primátor o týchto dokumentoch nehlasuje, ale hlasujú o nich poslanci. Aj o iných 
mestách – Žilina, Martin, Banská Bystrica staré zloženie MsZ schvaľovalo tiež tieto 
dokumenty – rozpočet, VZN.... Podľa neho urobili dobre. 
JUDr. Eva Kvocerová poznamenala, že v Žiline aj Martine primátori prešli aj v tomto 
nastávajúcom volebnom období. Reagovala na predrečníka, že on vnáša osobný 
rozmer do lživých článkov do mestského plátku, v ktorom osočuje každého, kto 
primátora ..... 
Potlesk z obecenstva. 
Primátor vyzval poslancov na hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu č. 1 JUDr. Evy 
Kvocerovej na vyradenie bodu programu č. 2.  Plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra mesta Púchov na prvý polrok 2015. 

Hlasovanie č.2 za prijatie pozmeňujúceho návrhu č.1 JUDr. Evy Kvocerovej 
vyradiť bod programu č. 2: 
prítomných    16 
za                     5 
proti                 7 
zdržal sa          4 
Poslanci neprijali pozmeňujúci návrh č.1 JUDr. Evy Kvocerovej  - vyradiť 
bod programu č. 2. 
 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh č.1 neprešiel. Následne vyzval 
poslancov na hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu č. 2 JUDr. Evy Kvocerovej na 
vyradenie bodu programu č. 4. VZN č. 4/2014 o poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady pre mesto Púchov. 

Hlasovanie č.3 za prijatie pozmeňujúceho návrhu č. 2 JUDr. Evy Kvocerovej 
vyradiť bod programu č. 4: 
prítomných    16 
za                     3 
proti                 9 
zdržal sa          4 
Poslanci neprijali pozmeňujúci návrh č. 2 JUDr. Evy Kvocerovej - vyradiť 
bod programu č. 4. 
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Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh č.2 neprešiel. Následne vyzval 
poslancov na hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu č. 3 JUDr. Evy Kvocerovej na 
vyradenie bodu programu č. VZN č. 5/2014 o osobitne dôležitom /strategickom/ 
majetku a záujmoch mesta Púchov. 

Hlasovanie č.4 za prijatie pozmeňujúceho návrhu č.3 JUDr. Evy Kvocerovej 
vyradiť bod programu č. 5: 
prítomných    16 
za                     5 
proti                 8 
zdržal sa          3 
Poslanci neprijali pozmeňujúci návrh č. 3 JUDr. Evy Kvocerovej vyradiť bod 
programu č. 5. 
 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh č.3 neprešiel. Následne vyzval 
poslancov na hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu č. 4 JUDr. Evy Kvocerovej na 
vyradenie bodu programu č. 7. Operačný plán zimnej údržby rok 2014-2015. 
 
Hlasovanie č.5 za prijatie pozmeňujúceho návrhu č.4 JUDr. Evy Kvocerovej 
vyradiť bod programu č. 7: 
prítomných    16 
za                     3 
proti               10 
zdržal sa          3 
Poslanci neprijali pozmeňujúci návrh č. 4 JUDr. Evy Kvocerovej vyradiť bod 
č.7. 
 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh č.4 neprešiel. Následne vyzval 
poslancov na hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu č. 4 JUDr. Evy Kvocerovej na 
vyradenie bodu programu č. 6. Rozpočet Mesta Púchov na rok 2015 a výhľad na 
roky 2016 a 2017. 
 
Hlasovanie č.6 za prijatie pozmeňujúceho návrhu č.5 JUDr. Evy Kvocerovej 
vyradiť bod programu č. 6: 
prítomných    16 
za                     4 
proti               10 
zdržal sa          2 
Poslanci neprijali pozmeňujúci návrh č. 5 JUDr. Evy Kvocerovej vyradiť bod 
programu č. 6. 

Primátor konštatoval, že ani jeden pozmeňujúci návrh neprešiel, preto vyzval 
poslancov na hlasovanie za predložený program zasadnutia MsZ. 
 
Hlasovanie č. 7 schválenie predloženého návrhu programu: 
prítomných  16 
za                  13 
proti               2 
zdržal sa        1 
Program poslanci schválili. 
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Primátor konštatoval, že program MsZ bol schválený bez zmeny. Budeme 
postupovať podľa schváleného programu. Na začiatku rokovania sa spýtal, či niekto 
z prítomnej verejnosti chce vystúpiť k niektorému z bodov programu zasadnutia.  
Do diskusie sa prihlásil p. Karas, ktorý sa chcel vyjadriť k súčasnému programu 
celého zasadnutia MsZ. 
 
Hlasovanie č. 8 za udelenie slova pre p. Karasa: 
prítomných     16 
za                     13 
proti                   1 
zdržal sa             2 
Poslanci udelili slova pre p. Karasa. 
 
Viliam Karas poďakoval za udelenie slova. Konštatoval, že na zasadnutí MsZ 
nevystupuje po prvá krát. Povedal, že vždy tu prišiel, aby hájil záujmy občanov. 
Uviedol, že podľa neho súčasný primátor nehájil záujmy mesta tak, ako by bolo 
treba. Upozornil na to, že posledný protest prokurátora bol podaný vo februári 2014. 
Bol to už 27. protest, kde bolo podozrenie, že dochádza k porušeniu zákona. Spýtal 
sa, čo p. primátorovi bránilo, aby zvolal ustanovujúce MsZ už v novembri, aby mohol 
nový primátor a nové zastupiteľstvo a riešiť veci tohto zasadnutia, ktoré sa týkajú 
roku 2015. 
Primátor sa spýtal, či chce ešte niekto z občanov vystúpiť. Viliamovi Karasovi bude 
odpovedať v priebehu MsZ. 
Nikto s občanov sa neprihlásil do diskusie. 
 
 
ad 1) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia MsZ, správa 
o činnosti hlavného kontrolóra.  
 
Primátor konštatoval, že hlavný kontrolór predložil písomne materiál -  kontrola 
plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia MsZ a správu o činnosti hlavného 
kontrolóra a poslanci sa k nim môžu vyjadriť. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
PaedDr. Miroslav Kubičár – člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie 
MsZ č. 74/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 74/2014 
M s Z  Púchov 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
 

a) kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia MsZ, 
b)  správu o činnosti hlavného kontrolóra. 

 
Hlasovanie č. 9 za prijatie UZNESENIA č. 74/2014: 
Prítomných  16 
za                    15 
proti                  0 
zdržal sa            1 
nehlasoval       0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 74/2014. 
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ad 2) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Púchov na prvý 
polrok 2015. 

Primátor informoval, že bol predložený písomne materiál – Plán kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra mesta Púchov na prvý polrok 2015. Vyzval poslancov, aby sa 
k nemu vyjadrili. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 75/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 75/2014 
M s Z  Púchov 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
 
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Púchov na prvý polrok 2015. 
 
Hlasovanie č. 10 za prijatie UZNESENIA č. 75/2014: 
prítomných     16 
za                    13 
proti                   0 
zdržal sa            2 
nehlasoval        1 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 75/2014. 
 
Primátor sa spýtal JUDr. Evy Kvocerovej, či mala poruchu na hlasovacom zariadení. 
JUDr. Eva Kvocerová odpovedala, že nemala poruchu na hlasovacom zariadení, 
ale zámerne nehlasovala z etických dôvodov. 
 

ad 3) VZN č. 3/2014 o miestnych daniach pre mesto Púchov. 

JUDr. Jarmila Andreánska konštatovala, že vo VZN č. 3/2014 o miestnych daniach 
boli urobené zmeny v súlade s novelou Zákona o miestnych daniach a miestnom 
poplatku..., kde sa v časti o dani z nehnuteľností ďalej rozdeľujú pozemky a garáže. 
Bola doplnená daň z pozemkov v bode 6.1.3. Ďalej bola upravená sadzba dane za 
stavby  v bode  6.2.10., kde bol zjednotený poplatok za každé ďalšie nadzemné 
podlažia okrem prvého nadzemného podlažia na 0,08€. V dani z bytov boli v bode 
6.3.2. rozčlenené položky po a), b) c). Zjednotila sa sadzba za psa. V časti dane za 
ubytovanie sa v zmysle novely rozširuje predmet dane, kde sa konkrétne špecifikujú 
ubytovacie zariadenia. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 76/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 76/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
VZN č. 3/2014 o miestnych daniach pre mesto Púchov. 
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Hlasovanie č. 11 za prijatie UZNESENIA č. 76/2014: 
prítomných     16 
za                     13 
proti                    1 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 76/2014. 
 

ad 4) VZN  č. 4/2014 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady pre mesto Púchov. 

PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh VZN  č. 4/2014 o poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady. Upozornil na zmeny vo VZN v bode 5.1.2.1. po 
b), c),  - podal pozmeňujúci návrh k bodu 5.1.2.1. po c), kde sa omylom dostal 
koeficient 0,4, ktorý bol v roku 2012 zmenený na koeficient  0,5, čo znamená, že 
ostáva pôvodná sadzba z predchádzajúceho obdobia - „koeficient  0,5“ a  ostatné 
ostalo rovnaké. Ďalšie zmeny boli robené v bode 5.1.5. Zníženie poplatku po a), b), 
c) a d) – vysvetlil.  
 
Hlasovanie č.12 za prijatie pozmeňujúceho návrhu PaedDr. Miroslava Kubičára: 
prítomných     16 
za                     13 
proti                    0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        1 
Poslanci prijali pozmeňujúci návrh PaedDr. Miroslava Kubičára. 
 
Primátor sa spýtal JUDr. Kvocerovej, či mala poruchu na hlasovacom zariadení. 
JUDr. Eva Kvocerová odpovedala, že nemala poruchu na hlasovacom zariadení, 
ale nehlasovala z etických dôvodov. 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 77/2014 so 
zapracovaným pozmeňujúcim návrhom v znení: 
Primátor uviedol, že na prijatie VZN treba schválenie 3/5 väčšinou poslancov. 
 
U Z N E S E N I E  č. 77/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
VZN  č. 4/2014 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady pre 
mesto Púchov. 

Hlasovanie č. 13 za prijatie UZNESENIA č. 77/2014: 
prítomných    16 
za                    13 
proti                 0 
zdržal sa          2 
nehlasoval     1 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 77/2014. 
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Primátor sa spýtal JUDr. Kvocerovej, či mala poruchu na hlasovacom zariadení. 
JUDr. Eva Kvocerová odpovedala, že nemala poruchu na hlasovacom zariadení, 
nehlasovala z etických dôvodov. 
 

ad 5) VZN č. 5/2014 o osobitne dôležitom /strategickom/ majetku a záujmoch 
mesta Púchov. 

Primátor uviedol, že VZN o osobitne dôležitom /strategickom/ majetku a záujmoch 
mesta Púchov platí od roku 2004. Bolo už novelizované vždy na konci volebného 
obdobia v roku 2006 a 2010. Mesto získalo ďalší majetok – Župný dom, postavilo 
Divadlo, kde sa predávali obchodné priestory, preto sa čakalo až sa predajú aj 
posledné 2 priestory, aby sa spresnila plocha vo vlastníctve mesta. Do záujmov 
mesta boli začlenené aj dve dcérske spoločnosti MEDIALu, ... O predkladanom 
materiáli prebehla diskusia v komisiách aj v MsR. Poslanci, ktorí napomohli 
k získaniu tohto majetku, budú aj hlasovať o strategickom majetku. Dohodlo sa na 
MsR, že materiál sa bude prejednávať, ale nebude sa schvaľovať. 
Mgr. Radoslav Varga konštatoval, že Púchov je jediné mesto, kde vietor fúka z 5 
strán a to od severu, juhu, od východu, západu a od Paľa Crkoňa. On spustil 10-
dňovú kampaň o strategickom majetku.  Od roku 2004 sa strategický majetok 
pravidelne dopĺňa do katalógu. Ak mesto nadobudlo majetok počas volebného 
obdobia, mali by o ňom rozhodovať práve tí ľudia, ktorí boli nápomocní pri jeho 
získavaní. Poslanci rešpektovali názory verejnosti a rozhodli sa pred 48 hodinami po 
ohlasoch ľudí, že sa o ňom nebude hlasovať. Rozhodovať o tom bude až nové MsZ. 
O všetkom bol informovaný aj pán Henek – nastupujúci primátor. Strategický majetok 
sa bude len odporúčať na prerokovanie pre budúcemu MsZ. 
JUDr. Eva Kvocerová povedala, že najskôr si myslela, že v predkladanom návrhu 
VZN o strategickom majetku sú nové ustanovenia, ktoré nazval p. primátor - 
procesným postupom. Tu sa uvádzajú nové ustanovenia, kde ku každej zmene 
v strategickom majetku by mala byť petícia s podpismi 30% voličov a následne 
referendum. Potom zistila, že VZN o strategickom majetku bolo schválené už 
niekoľko rokov.  Vo VZN sú mnohé ustanovenia v rozpore so zákonom. Uviedla, že 
má informáciu, že šiel podnet na prokuratúru, aby sa zaoberala zákonnosťou VZN 
o strategickom majetku aj toho pôvodného VZN. Zákon nepozná pojem – strategický 
majetok, ale to spadá do Zásad hospodárenia s majetkom mesta. MsZ si tieto 
Zásady môže upraviť ako nakladať s majetkom mesta. Poslanec dostal vo voľbách 
mandát, aby mohol hlasovať a nepotrebuje k tomu žiadne referendum ani petíciu.  
Každé uznesenie sa dá zrušiť. Uviedla, že, ak by sa schválilo alebo nezrušilo aj to 
pôvodné VZN, poslancovi by bola obmedzovaná právomoc daná zo zákona - 
podávať návrhy. Je absurdné podľa p. Kvocerovej, že aby vo VZN sa definovala 
skutková podstata trestného činu, ktorá bola definovaná zákonom. To neprináleží ani 
MsZ ani primátorovi. Bolo podané trestné oznámenie na Okresnú prokuratúru v tejto 
veci. Dúfala, že ani do budúcna nič takéto podobné nebude schválené. 
PaedDr. Miroslav Kubičár konštatoval, že poslanec môže ovplyvniť veľa drobných 
ale aj veľkých vecí. Rozhodujúce bolo prijímanie VZN o daniach, o poplatkoch, 
o rozpočte, ... Bol rád, že bol pri tom, keď sa rozhodovalo za posledných 10 rokov o 
tom, že treba chrániť majetok mesta, lebo treba chrániť rozhodujúce budovy mesta, 
rozhodujúce činnosti mesta, aby mesto bolo ekonomicky, energeticky nezávislé, aby 
malo stabilitu v príjmoch v rozpočte, v činnostiach , ktoré vykonáva. Uviedol, že rád 
sa dá poučiť, ak urobili nejakú právnu chybu. Nerád by sa podpisoval pod niečo, čo 
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je v rozpore so zákonom. Poslanci sa snažili majetok mesta chrániť, lebo je to 
v prospech mesta. Každý občan aj poslanci chcú, aby bol zabezpečený odvoz 
odpadu, čistenie mesta, ...  Ak si dáme mestský majetok akýmkoľvek spôsobom 
rozobrať, ak bude v nájme v jednotlivých budovách, ak budeme v područí niekoho, 
kto nám vyváža smeti, alebo zametá, budeme v ich područí, budeme musieť rokovať 
o cene, tak sme ako poslanci zlyhali. Poprosil všetkých, hlavne verejnosť, lebo oni o 
tomto VZN veľa nevedia a emotívne si myslia, že tu robia poslanci niečo zlé. Ale 
poslanci len chránia mestský majetok s najlepším úmyslom.  
JUDr. Eva Kvocerová dodala, že by sa s p. Kubičárom dokázala stotožniť, keby to 
tak bolo. Potom, čo bolo pol mesta rozpredaného. Keď ide o budovu nového Divadla, 
časti priestorov boli rozpredané. Tieto priestory mohli byť pre súbory a deti by sa na 
vystúpenie v Divadle nemuseli prezliekať na druhom konci mesta. Teraz sa ide dávať 
Divadlo do strategického majetku, keď tieto obchodné priestory boli odpredané. 
Primátor uviedol niekoľko faktov k tomuto materiálu. V prvom rade, či tento materiál 
bude niekoho obmedzovať  - 10 rokov obmedzoval najmä jeho ako primátora 
a týchto poslancov. VZN o strategickom majetku nijako neobmedzuje podávať návrhy 
do tohto VZN. Ak takéto materiály tvorili, tak preto, aby ich dodržiavali. Ak sa pozriete 
na mestá na  okolí, tak podporíte, že treba tento majetok chrániť, lebo vždy sa nájdu 
aj v Púchove tzv. odborníci – ekonómovia vypisujúci rôzne letáky, ktorí pritom majú 
vlastnú firmu v strate. A vždy sa nájdu k tomu ďalší vystupujúci, ktorí budú hovoriť 
o tom, aké je nebezpečné brať si úver, zatiaľ čo ich firma, ktorú kedysi riadili, by bez 
čerpania úverov neušúľala ani gram gumy. Referendum- to je posledná brzda pred 
rozpredávaním dôležitého mestského majetku. Mesto má vďaka tomu vo svojom 
vlastníctve tepelné hospodárstvo- vlastní Mestský bytový podnik, vlastní Podnik 
technických služieb, ... Iné mestá v čase krízy padali, ale naše mesto len vďaka 
tomu, že tieto mestské spoločnosti udržalo a do nich investovalo a príjmom, ktoré 
dokázalo zabezpečiť, nemuselo pristúpiť k vypínaniu verejného osvetlenia, nevyplo 
fontány, neprestalo kosiť. Je zavádzajúce vyjadrenie p. Kvocerovej, že o tom, že je 
definovaná skutková podstata trestného činu. Skutková podstata trestného je 
definovaná v trestnom zákone v jeho hmotno – právnej časti. Vo všeobecnej časti je 
to definovaním spoločenskej nebezpečnosti. Vo VZN sa však nenachádza žiadna 
definícia trestného činu. Zneužitie právomoci verejného činiteľa ako slovné spojenie 
aj vo vzťahu k verejnosti najzrozumiteľnejšie definuje to, keď niektorý človek majúci 
verejnú funkciu prekročil hranice na úkor toho subjektu, ktorého má zastupovať. 
Považoval za šťastné riešenie mestského Divadla tak, ako je. V projekte úmyselne 
dali naprojektovať oddelené obchodné priestory ešte v roku 2005, takže, keby ich 
mali využívať súbory, tiež by museli prechádzať vonkajškom na vystúpenie do 
Divadla. V meste vzniká veľa záujmových krúžkov a už sa do Divadle nezmestia, tak 
sa prezliekajú inde. Divadlo nemôže byť väčšie, lebo stojí na rozlohe 1/3 oproti 
pôvodnému DK. Predajom obchodných priestorov po obvode Divadla Mesto získalo 
9 mil.SK/300tis.€, čím sa zlacnila stavba Divadla. Mesto už vtedy myslelo 
ekonomicky, keď rátalo odpredajom týchto obchodných priestorov aby budovu 
zlacnili. 
JUDr. Eva Kvocerová chcela vedieť, či primátor predložil petíciu podpísanú aspoň 
30% voličov. Zaujímalo ju, či sa konalo referendum, keď sa toto VZN predkladalo. 
Prečítala z VZN „bod 4.6.1. Postup ktorejkoľvek fyzickej osoby (v zmysle ustanovenia 
2.), ktorý by nerešpektoval  alebo založil konanie presne odporujúce ustanoveniam 
4.5.1., 4.5.2. alebo 4.6. sa má za zneužitie právomoci verejného činiteľa, ktorá bola 
týmto osobám voľbou, zákonmi a vnútornou legislatívou mesta zverená.“  
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Primátor uviedol, že to nie je definícia skutkovej podstaty trestného činu. Pani 
Kvocerová si asi znova neprečítala toto VZN, k čomu sa predchvíľou priznala, keď 
k nemu diskutovala. Ak by si ho poriadne prečítala, zistila by, že referendum sa 
uskutoční iba vtedy, keby chcel niekto odpredať majetok uvedený v katalógu 
strategického majetku. Ak ho chce niekto rozšíriť o nový majetok, referendum sa 
neuskutočňuje. Rozširovanie strategického majetku je naopak cieľom tohto VZN. 
Primátor ponúkol p.Kvocerovej prestávku, ak by si to chcela ešte dodatočne 
naštudovať. 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 78/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 78/2014 
M s Z  Púchov 
o d p o r ú č a  
 
prerokovať VZN o osobitne dôležitom /strategickom/ majetku a záujmoch mesta 
Púchov v roku 2015. 

Hlasovanie č. 14 za prijatie UZNESENIA č. 78/2014: 
prítomných    16 
za                    14 
proti                 0 
zdržal sa          0 
nehlasoval     2 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 78/2014. 
 
Primátor sa spýtal Mgr. Janíkovej a JUDr. Kvocerovej, či mali poruchu na 
hlasovacom zariadení. 
Mgr. Anna Janíková uviedla, že mala poruchu na hlasovacom zariadení. Poruchu jej 
odstránil Mgr. Ľuboš Filko. 
JUDr. Eva Kvocerová odpovedala, že nemala poruchu na hlasovacom zariadení   
ale nehlasovala z etických dôvodov. 
 

ad 6) Rozpočet Mesta Púchov na rok 2015 a výhľad na roky 2016 a 2017. 

Mgr. Radoslav Varga vyjadril sa k zákonnosti, etike k príprave a zvolaniu nového 
MsZ ale nehovorilo sa o zodpovednosti. Konštatoval, že sa museli postaviť 
zodpovedne k tomu, aby mesto neostalo vystavené rozpočtovému provizóriu. 
Rozpočet bol od riadne zverejnený na úradnej tabuli aj na webovej stránke mesta. 
Bola k nemu doručená 1 pripomienka, paradoxne od neho. Rozpočet na rok 2015 
a výhľad na roky 2016 a 2017 bol postavený ako mierne prebytkový. Príjmy budú na 
úrovni 12 829 621,-€, výdavky na úrovni 12 797 668,-€, to znamená rozdiel +32 003,-
€. Pripravovaný bol v priebehu októbra a novembra. Poďakoval za prípravu rozpočtu 
predovšetkým Ing. Lucii Pružinskej aj ostatným. Ide o rozpočet, ktorý zabezpečuje, 
aby všetko v meste fungovalo, tak ako doteraz, aby nevznikli problémy. Sú tam 
zahrnuté aj náklady na futbal vo výške 240tis.€ - vysvetlil. Bude zabezpečený vývoz 
komunálneho odpadu, verejné osvetlenie, kosenie, čistenie mesta, mestská 
hromadná doprava, bude zabezpečené fungovanie športovísk, Divadla, ..... Keby sa 
neschválil rozpočet, mohlo by mať mesto problém s ich zabezpečením. V rozpočte 
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boli zahrnuté aj výdavky na splácanie úverov, úrokov a istín v bankách, ktoré 
vyplývajú so zmlúv. Úverové zaťaženie mesta bude klesať tak, ako aj v tomto roku. 
Cyril Crkoň chcel vedieť, prečo sa zvyšujú výdaje na bod 4.3. MEDIAL +15tis.€, bod 
5.1. mestskú políciu +48tis.€, bod 6 Odpadové hospodárstvo +77tis.€, bod 7 
Komunikácie, tam ide o pokles výdajov -20 tis. €, keď treba opravovať komunikácie, 
chodníky, infraštruktúru – tu ideme opačnou cestou. Zaujímal sa, prečo sa znížili 
výdaje v bode 2 pre ZŠ -32tis.€, keď ste sľúbili zateplenie škôl, výmenu okien, ...  
Bod 14 Sociálne služby tam bolo navýšené iba 2tis.€ . Poukázal, že sa na dôchodcov 
akosi pozabudlo v rozpočte. 
JUDr. Eva Kvocerová konštatovala, že v roku 2012/2013 pri schvaľovaní rozpočtu 
podala pozmeňujúci návrh presunúť peniaze, ktoré sa navršovali pre MEDIAL vo 
výške 25tis., aby sa peniaze presunuli 5tis. do kapitoly Seniori a 20tis. do 
opatrovateľskej služby. Argumentovala vtedy závermi odborného spracovateľa 
Komunitného plánu na str. 50 (analýzou), ktorý dalo vypracovať Mesto, aby boli 
financie použité pre ľudí z najslabších vrstiev. Vtedy jej návrh neprešiel. Preto 
apelovala na poslancov a podala pozmeňujúce návrhy:  
č.1) „43 tis. € z položky MsP presunúť na ZŠ Komenského“, kde žiadajú už niekoľko 
rokov výmenu okien.  
č.2) „15tis. € z položky MEDIALu presunúť na opatrovateľskú službu.“ 
Primátor odpovedal, že na komunikácie je v rozpočte menej, lebo rozpočet bol 
zostavený ako prebytkový cca 39tis.€ a pritom pokrýva všetky potrebné položky ako 
predtým a ráta sa aj so splácaním dlhov a istín. Rozpočet, ako vysvetlil novému p. 
primátorovi na osobnom stretnutí, sa môže počas roka meniť úpravou rozpočtu. 
Rovnako mu vysvetlil aj ostatné prerokovávané materiály. Dohodol s p. riaditeľkou 
aby ho uvoľnila na stretnutia, ktoré si dohodli, ale ani na jedno neprišiel. V rozpočte 
naplánovali akcie na budúci rok a najmä z EU projektov, ktoré získali za spoluúčasti 
Mesta, či už na školy, chodníky, ... V poslednom roku volebného obdobia urobili cez 
projekty aj Továrenskú, Lichardovu ulicu a chodníky v Horných Kočkovciach. Do roku 
2013 stavalo Mesto Divadlo. Celé volebné obdobie sa nezvyšovala cena za odpad. 
Zvýšila sa cena za vývoz komunálneho odpadu na skládku. Cena za odpad bola 
dohodnutá na 1 rok, preto bolo zakomponované navýšenie do rozpočtu. Pri MsP bolo 
navýšenie na personálne vykrytie podľa potrieb mesta. K MEDIALu – Púchovská 
televízia, Púchovské noviny uviedol, že p. Varga je tak schopný novinár, reagoval na 
skutočnosť, že keby nestál vo vedení týchto firiem, asi by tieto média nefungovali za 
takýchto nákladov. Iné mestské média majú podstatne vyššie rozpočty. Reflektuje sa 
tu na navýšenie miezd pracovníkov a aj techniky. Púchovské noviny Mesto dotuje, 
aby boli predajné. Pred 12 rokmi, keď vychádzali Púchovské zvesti sa predal len  
1 výtlačok. 
Mgr. Radoslav Varga vysvetlil, že zo sumy 15tis. € ide 3 tis. € na DPH štátu. 2tis.€ 
potrebujú na kameru a 10 tis. € pôjde pre ľudí na navýšenie platov o 50,-€. Doteraz 
ľudia robili pre MEDIAL na živnosť. Vzhľadom na ich vek sa zobrali do pracovného 
pomeru na zmluvu. Niekoľko rokov nemali navýšený plat, dodal. 
Mgr. Viera Češková doplnila, že v bode 14 boli navýšené financie na Denné 
centrum seniorov, pre navýšenie nákladov. 
Primátor vyzval Ing. Pružinskú k doplneniu pozmeňujúcich návrhov p. Kvocerovej, 
na aké položky sa budú financie presúvať.  
Ing. Lucia Pružinská uviedla na aké položky sa budú financie presúvať. 
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Hlasovanie č.15 za prijatie pozmeňujúceho návrhu č. 1 JUDr. Evy 
Kvocerovej k Rozpočtu: 
prítomných     16 
za                       3 
proti                    9 
zdržal sa             4 
nehlasoval    0 
Poslanci neprijali pozmeňujúci návrh č. 1 JUDr. Evy Kvocerovej k Rozpočtu. 
 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh č. 1 JUDr. Evy Kvocerovej 
neprešiel. Následne vyzval o hlasovanie za druhý pozmeňujúci návrh JUDr. Evy 
Kvocerovej. 
 
Hlasovanie č.16 za prijatie pozmeňujúceho návrhu č. 2 JUDr. Evy 
Kvocerovej k Rozpočtu: 
prítomných     16 
za                        2 
proti                    8 
zdržal sa             5 
nehlasoval    1  
Poslanci neprijali pozmeňujúci návrh č. 2 JUDr. Evy Kvocerovej k Rozpočtu. 
 
Primátor konštatoval, že ani pozmeňujúci návrh č. 2 JUDr. Evy Kvocerovej 
neprešiel.  
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 79/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 79/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 

a) rozpis rozpočtu do skupín položiek ekonomickej rozpočtovej klasifikácie, 
b) rozpočet Mesta Púchov na rok 2015 a výhľad na roky 2016 a 2017. 

 
Hlasovanie č. 17 za prijatie UZNESENIA č. 79/2014: 
prítomných     16 
za                     12 
proti                   1 
zdržal sa             3 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 79/2014. 
 
Primátor sa spýtal JUDr. Kvocerovej, či mala poruchu na hlasovacom zariadení. 
JUDr. Eva Kvocerová odpovedala, že nemala poruchu na hlasovacom zariadení. 
Nehlasovala z etických dôvodov. 
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ad 7) Operačný plán zimnej údržby rok 2014-2015. 

Mária Fedorová podala informáciu k Operačnému plánu zimnej údržby na rok 2014-
2015 a upozornila na niektoré zmeny. 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 80/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 80/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e  
 
Operačný plán zimnej údržby rok 2014-2015. 

Hlasovanie č. 18 za prijatie UZNESENIA č. 80/2014: 
prítomných     16 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        1 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 79/2014. 
 
Primátor sa spýtal JUDr. Kvocerovej, či mala poruchu na hlasovacom zariadení. 
JUDr. Eva Kvocerová odpovedala, že nemala poruchu na hlasovacom zariadení. 
Nehlasovala z etických dôvodov. 
 
 
 
ad 8) Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl 
a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Púchov za 
predchádzajúci školský rok. 
 
Irena Kováčiková predložila Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-
vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Púchov za predchádzajúci školský rok, ktorá sa predkladá každý rok po prerokovaní 
na pedagogickej rade. Školy ju musia zverejniť na svojich weboch. Mesto potom 
dáva súhrnnú správu, ktorú predkladá MsZ. Správa bola prerokovaná v komisii aj 
MsR. Správa je informatívna, aby poslanci vedeli o činnosti škôl a školských 
zariadení. Upozornila na bod 16, kde sa uvádza, že chýbajú prostriedky na opravy, 
údržbu a modernizáciu škôl. Apelovala na poslancov v novom funkčnom období, aby 
venovali dostatočnú pozornosť tejto problematike. Preto podporila aj pozmeňujúci 
návrh p. Kvocerovej a uviedla, že verí, že nájdu spoločnú reč v ďalšom volebnom 
období. 
JUDr. Eva Kvocerová poďakovala p. Kováčikovej, že podporila jej pozmeňujúci 
návrh. Ale nedalo jej konštatovať, že p. Kováčiková minulé volebné obdobie nechala 
na nové MsZ schváliť a dopracovať komunitný plán. Teraz si p. Kováčiková 
protirečila, keď súhlasila so schvaľovaním niektorých bodov programu tohto MsZ. 
Irena Kováčiková odpovedala, že teraz nehlasovala ani za rozpočet. 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 81/2014 v znení: 
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U Z N E S E N I E  č. 81/2014 
M s Z  Púchov 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
 
Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Púchov za predchádzajúci školský rok. 
 
Hlasovanie č. 19 za prijatie UZNESENIA č. 81/2014: 
prítomných     16 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 81/2014. 
Z rokovacej miestnosti vyšiel Ing. Jaroslav Hupka. 

ad 9) Informácia o investičných akciách.  

Ing. arch. Daniela Šicová informovala, že do konca roku 2014 boli v rozpočte 
rozpracované 2 investičné akcie – dokončenie Domu smútku – odvodnenie, 
doplnenie strešných zvodov a dokončenie prístrešku.  Druhou akciou je dokončenie 
street - workoutového ihriska, kde pomohlo gymnázium so svojimi študentmi. 
PaedDr. Miroslav Kubičár doplnil, že dnes sa kopú základy na street - workoutové 
ihrisko. Budúci týždeň budú osadzovať prvky, lebo musí byť do konca roku hotové. 
Grantom projektu je SPP (Slovenský plynárenský priemysel).  
Ing. arch. Daniela Šicová uviedla, že ďalšie investičné akcie, projekty podané 
v rámci  operačného programu rozvoja a vidieka – ide o 6 projektov, ktoré boli 
podané a sú v rozmedzí od 20-30tis.€. Týkajú sa čisto verejných priestranstiev. Ide 
o priestranstvo pred cintorínom v Nosiciach, pred požiarnou zbrojnicou v Nosiciach , 
rozšírenie chodníkov na cintoríne v Horných Kočkovciach, lebo tam nie je už plocha 
aby sa pokračovalo v pochovávaní. Ďalej pokračovanie chodníka na mestskom 
cintoríne, ďalej bude doplnený prvkov pre deti v Marczibányiho záhrade. Ešte nebol 
podpísaný projekt na rekonštrukciu verejného rozhlasu v miestnych častiach. 
Projekty boli podpísané 20.novembra 2014 s termínom ukončenie v apríli 2015. Do 
diskusie sa nikto neprihlásil. 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 82/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 82/2014 
M s Z  Púchov 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
 
Informáciu o investičných akciách. 
 
Hlasovanie č. 20 za prijatie UZNESENIA č. 82/2014: 
prítomných     15 
za                     15 
proti                   0 
zdržal sa             0 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 82/2014. 
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Do rokovacej miestnosti prišiel Ing. Jaroslav Hupka. 

 

ad 10) Dotácie. 

PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 83/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 83/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
dotáciu pre VŠK Púchov s.r.o., Ul.1. mája 834/29, 020 01 Púchov na prevádzkové 
náklady na energie a zabezpečenie chodu športovej haly v roku 2015 v sume   

             43 000,- € 
Primátor konštatoval, že pôjde na schvaľovanie rad uznesení dotácií na činnosť, 
ktoré boli schválené v rozpočte, ale treba k nim samostatné uznesenia. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
Hlasovanie č. 21 za prijatie UZNESENIA č. 83/2014: 
prítomných     16 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             3 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 83/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 84/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 84/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
dotáciu pre MŠK Púchov s.r.o., Ul. 1.mája 834/29, 020 01 Púchov na financovanie 
konkrétnych úloh vyplývajúcich z verejnoprospešného účelu chodu športových 
objektov v súlade s ich učením pre podporu a rozvoj športu obyvateľov mesta 
Púchov s termínom plnenia 1.1.2015 – 31.12.2015 podľa schváleného 
podnikateľského zámeru spoločnosti na rok 2015 v sume                         810 000,- € 

 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
Hlasovanie č. 22 za prijatie UZNESENIA č. 84/2014: 
prítomných     16 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             3 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 84/2014. 
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PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 85/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 85/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
dotáciu pre Dom kultúry Púchov, Hoenningovo námestie 2002, 020 01 Púchov na 
programové a organizačné zabezpečenie záujmovo-umeleckej a kultúrnej činnosti 
DK Púchov v budove nového divadla v roku 2015 s termínom plnenia  
1.1.2015 - 31.12.2015 v sume       235 000,- € 

Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
Hlasovanie č. 23 za prijatie UZNESENIA č. 85/2014: 
prítomných     16 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 85/2014. 
 

 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 86/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 86/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
dotáciu pre MESTSKÝ PROGRAM MATERIÁLNEHO ZABEZPEČENIA 
VÝKONNOSTNÉHO ŠPORTU V PÚCHOVE, Štefánikova 821, 020 01 Púchov na 
materiálne zabezpečenie futbalu v roku 2015, prepravu hráčov, služby, náklady na 
hráčov a trénerov, nájom priestorov a hracích plôch, výmenné pobyty športovcov, 
multimediálne záznamy zápasov, v sume      115 000,- € 

Primátor doplnil, že druhá polovica sezóny už pôjde cez MŠK, kedy sa má dotiahnuť 
licencia pre futbalový klub. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
Hlasovanie č. 24 za prijatie UZNESENIA č. 86/2014: 
prítomných     16 
za                     12 
proti                   0 
zdržal sa             3 
nehlasoval        1 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 86/2014. 
 
Primátor sa spýtal Ireny Kováčikovej, či mala poruchu na hlasovacom zariadení. 
Irena Kováčiková odpovedala, že mala poruchu hlasovacieho zariadenia, ktorú jej 
odstránil Mgr. Ľuboš Filko. 
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ad 11) Správa náčelníka MsP, informácia o činnosti MESTSKÉHO BYTOVÉHO 
PODNIKU, s.r.o., Podniku technických služieb mesta, s.r.o., MEDIALU Púchov, 
s.r.o., MŠK Púchov s.r.o. a MsÚ Púchov. 

Primátor konštatoval, že Správa náčelníka MsP, informácia o činnosti MESTSKÉHO 
BYTOVÉHO PODNIKU, s.r.o., Podniku technických služieb mesta, s.r.o., MEDIALU 
Púchov, s.r.o., MŠK Púchov s.r.o. a MsÚ Púchov bola predložená písomne 
a poslanci sa k nej môžu vyjadriť. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 87/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 87/2014 
M s Z  Púchov 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
 
Správu náčelníka MsP, informáciu o činnosti MESTSKÉHO BYTOVÉHO PODNIKU, 
s.r.o., Podniku technických služieb mesta, s.r.o., MEDIALU Púchov, s.r.o., MŠK 
Púchov s.r.o. a MsÚ Púchov. 
 
Hlasovanie č. 25 za prijatie UZNESENIA č. 87/2014: 
prítomných     16 
za                     16 
proti                   0 
zdržal sa             0 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 87/2014. 
Z rokovacej miestnosti vyšiel Rudolf Marman. 

 

ad 12) Rôzne. 

PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 88/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 88/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
úpravu rozpočtu mesta nasledovne: 
 

a) zníženie výdavkov v programe 1, podprogram 1.1 Riadenie mesta, oddiel 
01116, položka 611         v sume 15 000 € 
 

b) presun výdavkov v programe 10, podprogram 10.1 Športoviská v meste, 
oddiel 0810, z položky 644 001 v sume 52 252,16 € na položku 723 001.  
 

c) zvýšenie výdavkov v programe 12, podprogram 12.7.1 Správa a údržba 
cintorínov, oddiel 0840, položka 635 006 suma  1 900 € - oprava oplotenia 
cintorín Vieska 
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d) presun výdavkov medzi položkami rozpočtu PTSM s.r.o. nasledovne: 
- zníženie výdavkov v programe 7, podprograme 7.2. Údržba miestnych 

komunikácií – PTSM, oddiel 0451, položka 637 006 v sume 10 000 € 
- zníženie výdavkov v programe 7, podprograme 7.3. Zimná údržba, oddiel 

0451, položka 637 004 v sume 28 000 € 
- zvýšenie výdavkov v programe 6, podprograme 6.2 Zber separovaného 

odpadu, oddiel 0510, položka 637 004 v sume 30 000 € 
- zvýšenie výdavkov v programe 12, podprograme 12.2.1 Údržba verejnej 

zelene – PTSM, oddiel 0510, položka 635 006 v sume 8 000 € 
 

e) zníženie výdavkov v programe 15 Administratíva, oddiel 0170, položka 
651 002 v sume 11 900 € 
 

f) zvýšenie výdavkov v programe 15 Administratíva, 0830 položka 814 001 
v sume 25 000 € - vklad do VI Medial Púchov s.r.o. 

 
Primátor konštatoval, že ide o presuny medzi položkami pri prečerpaní alebo 
nedočerpaní finančných prostriedkov. 
Ing. Ján Riško mal výhradu už minule pri úprave rozpočtu  hlasovať spolu za viacej 
položiek. Navrhoval hlasovať o každom bode uznesenia samostatne. 
Ing. Lucia Pružinská odpovedala, že ide o presuny medzi položkami, ktoré sú na 
seba naviazané. 
 
Hlasovanie č. 26 za prijatie UZNESENIA č. 88/2014: 
prítomných     16 
za                     12 
proti                   2 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 88/2014. 
 

Do rokovacej miestnosti prišiel Rudolf Marman. 

PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 89/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 89/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   

 
čerpanie rezervného fondu nasledovne: 

- zníženie výdavkov v programe 7, podprogram 7.1.5 Rekonštrukcia 
Požiarnej ulice, oddiel 0451 položka 717 002 suma 14 300 € 

- zvýšenie výdavkov v programe 12, podprograme 12.6.3 Street work ihrisko 
– SPP, oddiel 0620, položka 717 001 suma  5 800 €  

- zvýšenie výdavkov v programe 7, podprograme 7.1.6 Rekonštrukcia 
križovatky Okružná, oddiel 0451 položka 717 002 suma 8 500 € - 
doinštalovanie 6 ks lámp 
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Primátor uviedol, že pri rekonštrukcii Požiarnej ulice sa presúvajú zvyšné financie na  
street work ihrisko a 6kusov lámp na križovatke na Okružnej. 
Ing. Lucia Pružinská dodala, že ide o presun medzi položkami. 
 
Hlasovanie č. 27 za prijatie UZNESENIA č. 89/2014: 
prítomných     16 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 89/2014. 
 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 90/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 90/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
vyradenie nasledovného majetku:  
Inv.č. Názov Obstarávacia 

Cena 
Oprávky Zostatková 

cena 
Dôvod 

vyradenia 
317 Zimný štadión – 

výmenníková 
stanica 
Dátum zar. 
1.1.2004 

- Dar mestu 
od 
Matadoru 
Púchov 

248587,43 € 248587,43 € 0 € Zlikvidovaná 
pri 
rekonštrukcii 
tepelného 
hospodárstva 
V roku 2006 

441 Svetelná tabuľa 
VŠ hala 

 

8962,26 € 8962,26 € 0 €  

 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 28 za prijatie UZNESENIA č. 90/2014: 
prítomných     16 
za                     15 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 90/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 91/2014 v znení: 
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U Z N E S E N I E  č. 91/2014 
M s Z  Púchov 
p o v e r u j e 
primátora mesta Mgr. Mariána Michalca podpísaním zmluvy s Podnikom technických 
služieb mesta, s.r.o. Púchov na obdobie roka 2015 za účelom separácie, vývozu 
a zneškodňovania komunálneho odpadu v hodnote najviac 33,-€ bez DPH/tona, 
nakladania s nebezpečnými odpadmi, zabezpečovania čistoty a poriadku, 
starostlivosti o verejnú zeleň, zabezpečenia verejného osvetlenia, starostlivosti 
o cintoríny, starostlivosti o verejné toalety, udržiavania miestnych komunikácií, 
chodníkov a verejných priestranstiev a zabezpečovania stavebných prác.  
 
Primátor informoval, že ide o čerpanie schváleného rozpočtu pre PTSM aby mohli 
tieto činnosti pre Mesto vykonávať. 
JUDr. Eva Kvocerová chcela vedieť, prečo sa predkladá takéto uznesenie na 
schválenie, a prečo k tomu chcete zaviazať nového primátora.  
Primátor odpovedal, že ustanovujúce MsZ bude mať slávnostný ráz, kde sa takéto 
uznesenia neschvaľujú. Každý rok to podpisuje pre PTSM aby bol  v meste 
zabezpečený vývoz komunálneho odpadu, čistenie mesta, kosenie a ďalšie služby. 
JUDr. Eva Kvocerová chcela vedieť, kde berie p. primátor istotu, že nový primátor 
a noví poslanci nezvolajú ešte ďalšie riadne MsZ do konca roku. 
Primátor uviedol, že už nevidí zmysel, aby reagoval na p. Kvocerovú. 
 
Hlasovanie č. 29 za prijatie UZNESENIA č. 91/2014: 
prítomných     16 
za                     13 
proti                   1 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 91/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 92/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 92/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
preplatenie nevyčerpanej riadnej dovolenky primátorovi mesta Mgr. Mariánovi 
Michalcovi za obdobie roku 2013 v trvaní 3 dní a roku 2014 v trvaní 29 dní. 
 
Primátor konštatoval, že podľa zákona o preplatenie nevyčerpanej dovolenky musí 
hlasovať MsZ. 
 
Hlasovanie č. 30 za prijatie UZNESENIA č. 92/2014: 
prítomných     16 
za                     14 
proti                   1 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 92/2014. 
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Primátor uviedol, že v zmysle Zásad podpory malého a stredného podnikania 
v meste Púchov sme povinní po dodaní žiadostí podnikateľov v decembri schvaľovať 
stimuly pre týchto podnikateľov ak splnili všetky podmienky.  
Poslanci žiadali vyhlásiť prestávku v rokovaní MsZ. 
Primátor vyhlásil prestávku do 11.00hod. 
Prezentácia poslancov po prestávke  prítomných 14 z 19 poslancov MsZ. Odišiel 
Peter Prešnajder a Milan Trník. MsZ bolo uznášaniaschopné. 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 93/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 93/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 259,00  €  v zmysle Zásad 
podpory malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu  
REMESPORT, s. r. o., F. Urbánka 1892/6A, Púchov, IČO 36352250 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 31 za prijatie UZNESENIA č. 93/2014: 
prítomných     14 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 93/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie MsZ č. 94/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 94/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 410,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu  
Kožík Ladislav, Mojmírova 1161/6, Púchov, IČO 33479160 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 32 za prijatie UZNESENIA č. 94/2014: 
prítomných     14 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 94/2014. 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie č. 95/2014 v znení: 
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U Z N E S E N I E  č. 95/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 229,00 €  v zmysle Zásad podpory  
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Kmošena Ivan, Novonosická 1855/132, Púchov, IČO 36764850  
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 33 za prijatie UZNESENIA č. 95/2014: 
prítomných     14 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 95/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie č. 96/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 96/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 934,00  €  v zmysle Zásad 
podpory malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Ing. Daniel Lako DELTAS, Športovcov 884/4, Púchov, IČO 10877363  
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 34 za prijatie UZNESENIA č. 96/2014: 
prítomných     14 
za                     12 
proti                   0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 96/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár predložil návrh na uznesenie č. 97/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 97/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 198,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Ing. Alena Kožúriková, 1. mája 1456/42, Púchov, IČO 17781396   
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Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 35 za prijatie UZNESENIA č. 97/2014: 
prítomných     14 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 97/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 98/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 98/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 964,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu  
ASPEKTA TRADE s. r. o., Nimnická cesta 1674, Púchov, IČO 31567380 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 36 za prijatie UZNESENIA č. 98/2014: 
prítomných     14 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 98/2014. 
 
Do rokovacej miestnosti prišiel Milan Trník.  
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 99/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 99/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 30,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Bartuš Miroslav, Dvory 1938/14A, Púchov, IČO 36888851 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
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Hlasovanie č. 37 za prijatie UZNESENIA č. 99/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 99/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 100/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 100/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 858,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
MISTA Plus, s. r. o., J. Kráľa 1112/53, Púchov, IČO 36809802 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 38 za prijatie UZNESENIA č. 100/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 100/2014. 
 

PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 101/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 101/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 325,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Vladimír Gabčo-VEGA, Nosice 53, Púchov, IČO 22854177 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 39 za prijatie UZNESENIA č. 101/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 101/2014. 
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PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 102/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 102/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 131,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu  
Ing. Jaroslava Pivková, Nábrežie slobody 526, Púchov, IČO 1022093479 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 40 za prijatie UZNESENIA č. 102/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 102/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 103/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 103/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 52,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Daniela Ivanišová, Námestie slobody 1621/25, Púchov, IČO 40679659 
  
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 41 za prijatie UZNESENIA č. 103/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 103/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 104/2014 v znení: 
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U Z N E S E N I E  č. 104/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 467,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Alena Benešová – ODEMA, Nábrežie slobody 795/2, Púchov, IČO 33484155  
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 42 za prijatie UZNESENIA č. 104/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 104/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 105/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 105/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 721,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu  
Marián Chovanec, Nábrežie slobody 1926/4, Púchov, IČO 17973660 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 43 za prijatie UZNESENIA č. 105/2014: 
prítomných     15 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 105/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 106/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 106/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 202,00 €  v zmysle Zásad podpory  
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malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
MVDr. Dagmar Lukáčová, Novonosická 1862, Púchov, IČO 37484192 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 44 za prijatie UZNESENIA č. 106/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 106/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 107/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 107/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e 
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 115,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu  
JUDr. Alena Virdzeková, F. Urbánka 804, Púchov, IČO 33479496 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 45 za prijatie UZNESENIA č. 107/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 107/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 108/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 108/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 2 006,00 €  v zmysle Zásad  
podpory malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
GOMS, spol. s r. o., Továrenská 4416, Púchov, IČO 36315541 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
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Hlasovanie č. 46 za prijatie UZNESENIA č. 108/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 108/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 109/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 109/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e 
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 418,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu  
HADICE FLEX, s. r. o., T. Vansovej 1962/43A, Púchov, IČO 36325261 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 47 za prijatie UZNESENIA č. 109/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 109/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 110/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 110/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 180,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
PaedDr. František Tomáš TOMREAL, Hollého 850/19, Púchov, IČO 33482781 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
Hlasovanie č. 48 za prijatie UZNESENIA č. 110/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 110/2014. 
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PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 111/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 111/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 158,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu  
Mgr. Ľuba Faktorová, Sadová 627, Púchov, IČO 1035496275 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 49 za prijatie UZNESENIA č. 111/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 111/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 1123/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 112/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 236,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Ing. Elena Joachymstálová, Moravská 1634/19, Púchov, IČO 37482017 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 50 za prijatie UZNESENIA č. 112/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 112/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 113/2014 v znení: 
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U Z N E S E N I E  č. 113/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 326,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Ing. Tatiana Vaculínová – TAMA, Námestie slobody 1657/11, Púchov, IČO 33485348  
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 51 za prijatie UZNESENIA č. 113/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 113/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 114/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 114/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 555,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
KMK, spol. s r. o., Riečna 1841/89, Púchov, IČO 31608621 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 52 za prijatie UZNESENIA č. 114/2014: 
prítomných     15 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        1 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 114/2014. 
Primátor konštatoval, že nehlasoval MUDr. Pavol Šponiar, ktorý mal poruchu na 
hlasovacom zariadení, ktorú mu následne odstránil Mgr. Ľuboš Filko. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 115/2014 v znení: 
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U Z N E S E N I E  č. 115/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 789,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
DA Servis, s. r. o., Svätoplukova 1734, Púchov, IČO 36311294 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 53 za prijatie UZNESENIA č. 115/2014: 
prítomných     15 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 115/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 116/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 116/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 853,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
TABELA, s. r. o., Nosice 3840, Púchov, IČO 31636942  
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 54 za prijatie UZNESENIA č. 116/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 116/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 117/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 117/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e  
  
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 140,00 €  v zmysle Zásad podpory  
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malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
TABELA REAL s. r. o., Železničná 295/29, Púchov, IČO 46494235 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 55 za prijatie UZNESENIA č. 117/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 117/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 118/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 118/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 187,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Radoslav Prokop – GIMAX, Požiarna 1644/14, Púchov, IČO 33486395 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 56 za prijatie UZNESENIA č. 118/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 118/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 119/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 119/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 367,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
GIMAX Servis, s. r. o., T. Vansovej 1054, Púchov, IČO 44675852 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
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Hlasovanie č. 57 za prijatie UZNESENIA č. 119/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 119/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 120/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 120/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 861,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Gimax Logistics s. r. o., T. Vansovej 1054, Púchov, IČO 36316725 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 58 za prijatie UZNESENIA č. 120/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 120/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 121/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 121/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 182,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Miroslav Kučera, Námestie slobody 1875/62, Púchov, IČO 33479224 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
Hlasovanie č. 59 za prijatie UZNESENIA č. 121/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 121/2014. 
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PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 122/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 122/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 138,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Pavel Virdzek, Zábreh 1520/41, Púchov, IČO 10884645 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 60 za prijatie UZNESENIA č. 122/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 122/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 123/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 123/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 52,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Markovič František, 1. mája 1159/32, Púchov, IČO 17779189 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 61 za prijatie UZNESENIA č. 123/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 123/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 124/2014 v znení: 
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U Z N E S E N I E  č. 124/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 102,00 €  v zmysle Zásad podpory  
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Ing. Stanislav Panáček VELOMONTI, Pod Zábrehom 1561/15, Púchov,  
IČO 30182948 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 62 za prijatie UZNESENIA č. 124/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 124/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 125/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 125/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 99,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Oldřich Roučka, Svätoplukova 1731, Púchov, IČO 33482471 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 63 za prijatie UZNESENIA č. 125/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 125/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 126/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 126/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e  
  
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 453,00 €  v zmysle Zásad podpory  



Zápisnica MsZ Púchov 10.12.2014 Strana 36 
 

malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
ZOPOS TRADE, s. r. o., Štefánikova 813, Púchov, IČO 31607365 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 64 za prijatie UZNESENIA č. 126/2014: 
prítomných     15 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 126/2014. 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 127/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 127/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e   
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 484,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
ASSA, spol. s r. o., J. Kráľa 1269/44, Púchov, IČO 31601634 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie č. 65 za prijatie UZNESENIA č. 127/2014: 
prítomných     15 
za                     13 
proti                   0 
zdržal sa             2 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 127/2014. 
 
 
 
PaedDr. Miroslav Kubičár člen návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie  
č. 128/2014 v znení: 
 
U Z N E S E N I E  č. 128/2014 
M s Z  Púchov 
s c h v a ľ u j e 
 
zmluvu o poskytnutí finančného príspevku v sume 475,00 €  v zmysle Zásad podpory 
malého a stredného podnikania v meste Púchov subjektu 
Peter Orávik – PERFEKT, Záskalie 1894/44, Púchov, IČO 34750584 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
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Hlasovanie č. 66 za prijatie UZNESENIA č. 128/2014: 
prítomných     15 
za                     14 
proti                   0 
zdržal sa             1 
nehlasoval        0 
Poslanci prijali UZNESENIE  č. 128/2014. 
 
Primátor informoval, že k 1.11.2014 vykonal zmenu organizačnej štruktúry 
mestského úradu. Ide o začlenenie pracovných pozícií, ktorí pracujú na mestskom 
úrade, len došlo k ich začleneniu do organizačnej štruktúry úradu a vymenoval 
jednotlivé pozície, kde boli začlenení.  
Cyril Crkoň vyzval p. primátora aby ozrejmil kritéria Zásad podpory malého 
a stredného podnikania v meste Púchov. Treba aby aj ostatní podnikatelia vedeli ako 
si o stimul požiadať.  
Primátor konštatoval, že všetky kritéria na získanie stimulov Mesta sú zverejnené na 
webovej stránke mesta, kde si ich môžu všetci pozrieť a naštudovať. Tam sú 
uvedené aj všetky nariadenia, zásady, ...  vrátane strategického majetku. Vymenoval 
v skratke podmienky na získanie príspevku – pri fyzických osobách musia mať trvalý 
pobyt v meste, pri právnických osobách spoločníci musia mať trvalý pobyt v meste 
a musia tu mať aj sídlo spoločnosti alebo priestor na podnikanie. Voči Mestu 
a mestským spoločnostiam nemôžu mať neuhradené záväzky. Žiadosť 
s predpísanými náležitosťami treba podať na MsÚ do 30.9.. Žiadosti prijíma 
ekonomické oddelenie. Potom žiadosti posudzuje ekonomická komisia, následne 
MsR a na MsZ sa hlasuje o každej žiadosti  individuálne. Sme jediné mesto, ktoré 
dáva malým a stredným firmám stimuly v podnikaní. Veľkí podnikatelia a firmy 
dostávajú od štátu stimuly, aj keď si ich reálne nepotrebujú, lebo majú svoj 
dostatočný vlastný kapitál. No malí podnikatelia nedostali v tomto štáte žiadny stimul. 
Preto boli schválené stimuly pre malých a stredných podnikateľov.  
 
 
ad 13) Diskusia a interpelácie. 

Ing. Ján Riško poďakoval p. Fedorovej a PTSM za organizovanie jarmoku 
v Horných Kočkovciach. 
JUDr. Eve Kvocerovej sa videla chudobnejšia vianočná výzdoba ako po iné roky, či 
ešte nebolo všetko rozsvietené.  
Mária Fedorová odpovedala, že k Mikulášskemu jarmoku sa rozsvecuje pešia zóna 
a potom PTSM pracuje postupne na osadzovaní ostatného vianočného osvetlenia po 
meste, ktoré bude také ako po iné roky. 
Mgr. Peter Bílik uviedol, že ku Púchovskej skale vedie náučný chodník, kde sú 
osadené tabule a jedna z nich sa podmýva a hrozí, že spadne. Upozornili ho na to 
záhradkári. Ďalej chcel vedieť, či by sa dal dorobiť chodník za Tatra bankou, lebo 
tadiaľ chodia mamičky s kočíkmi do parku. 
Mária Fedorová konštatovala, že osadenie tabúľ zabezpečovalo Mesto a dajú ich do 
poriadku. 
Primátor odpovedal, že pozemok za Tatra bankou patrí PARI, nie mestu. 
Mgr. Anna Janíková uviedla, že končí ako poslankyňa, lebo sa presťahovala. 
Poďakovala všetkým za spoluprácu, ktorá ju veľmi obohatila. Popriala novému MsZ 
a novému primátorovi aby prijímali len správne rozhodnutia. Aj oni sa tiež vždy snažili 
len o to aby mesto bolo takéto krásne ako je teraz. Popriala všetkým do ďalšej práce 
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veľa síl. 
Rudolf Marman sa spýtal p. Vargovej ohľadne Silvestra, či na Pešej zóne nebude 
nič. Ľudia boli zvyknutí užiť si atmosféru Silvestra na pešej zóne. Navrhoval nájsť iné 
priestranstvo napr. na hlavnom parkovisku pri pošte. 
Mgr. Milada Vargová odpovedala, že na pešej zóne bude Silvester pre deti od 
15.00hod. Silvester v exteriéri zrušili hlavne kvôli pyrotechnike a zabezpečenia 
bezpečnosti ľudí  a techniky. Vlani sa stalo, že do polnoci sa im darilo za pomoci 
štátnej a MsP eliminovať používanie pyrotechniky. No po polnoci vandali 
pyrotechnikou zničili osvetlenie na celej Pešej zóne a nielen to. Budú sa snažiť robiť 
okolo tohto osvetu. Preto nevedela povedať, či sa vrátia k tomu aby bol Silvester na 
pešej zóne. Ľudia bývajúci na Pešej zóne ju prosili aby sa Silvester nekonal tu, lebo 
pri takom množstve používanej pyrotechniky, ktorú dávajú ešte do fliaš aby silnejšie 
strieľala malo viacero ľudí problémy so sluchom.  
Ing. Ján Krajčovič dodal, že na Pešej zóne bola v minulom roku počas Silvestra 
vytrhnutá celá elektrická skrinka, boli porozbíjané viaceré výklady predajní a okien 
bytov.  
Irena Kováčiková chcela vedieť, či bude betlehem osadený vonku ako vlani. 
V predvianočnom období by nemal byť schovaný v múzeu, ale mal by byť prístupný 
ľuďom. 
Mária Fedorová odvetila, že začali budovať betlehem. Cieľom je aby každý rok 
pribudli nejaké figúrky do neho. Momentálne nie sú zabezpečené také bezpečnostné 
opatrenia aby sa podarilo betlehem vonku uchrániť.  Preto tento rok pristúpili k tomu, 
že betlehem bude vystavený vo foyeri (reprezentačné priestory) Divadla, kde bude 
pod kontrolou bezpečnostnej služby Divadla. 
Primátor v odpovedi na otázku Viliama Karasa konštatoval, že zákon určuje, že 
končiaci primátor má zvolať ustanovujúce MsZ  v lehote 30 dní. Ak by ho nezvolal, 
tak má byť zvolané do 30 pracovných dní. Primátor vyvinul snahu o komunikáciu 
o odovzdaní úradu a všetkých vecí p.Henekovi, ten ho telefonicky pozval na 
návštebu k nemu domov. Tam mu nevrhol ďalší postup a dohodli sa na prvom 
pracovnom stretnutí na radnici, súčasne kontaktoval riaditeľku ZŠ Mládežnícka, aby 
p.Heneka na takéto stretnutia uvoľňovala. Primátor osobne pozval p. Heneka na toto 
MsZ. Ale p. Henek už na dohovorené stretnutie neprišiel ani sa primátorovi neozval. 
Uviedol, že ho mrzí, že sa p. Henek sa naproti tomu naučil zvolávať tlačové 
konferencie. Dúfa, že keď bude p. Henek vo funkcii končiť, tak sa u následovníka s 
týmto postupom nestretne. Primátor vysvetlil, že postupoval v zmysle prijatého 
Legislatívneho plánu pre rok 2014, kde bolo naplánované toto posledné MsZ. Do 
času jeho uskutočnenia sa zaoberal prípravou materiálov naň, prioritne rozpočtu a 
dokončením rozostavaných investičných akcii., preto zvolal ustanovujúce MsZ na 
15.12.2014 t.j na 30. deň po voľbách v zmysle zákona.  Primátor sa opýtal p.Karasa, 
či mu jeho odpoveď postačuje. 
P.Karas sa v rokovacej miestnosti už nenachádzal. 
Primátor požiadal členov – poslancov, ktorí sú členmi VZ o.z. MESTSKÝ 
PROGRAM MATERIÁLNEHO ZABEZPEČENIA VÝKONNOSTNÉHO ŠPORTU 
V PÚCHOVE, že zajtra o 10.00 hod. bude valné zhromaždenie  a predtým aj 
zasadnutie dozornej rady tohto o.z.. Informoval, že mu bolo doručené vzdanie sa 
Cyrila Crkoňa z členstva a predsedníctva v DR v tomto združení. Poďakoval 
súčasným poslancom, že za ich účasti sa podarilo mestu Púchov 2x vyhrať prvé 
miesto v elektronickej súťaži agentúry Slovakregion o najkrajšie mesto Slovenska. 
Bol vďačný, že  sa mohol s nimi na tom podieľať. K blížiacim sa sviatkom poprial 
všetkým ich príjemné prežitie.  
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PaedDr. Miroslav Kubičár poďakoval primátorovi Mgr. Mariánovi Michalcovi za  
13-násť ročnú prácu v tejto funkcii, ktorú spoločne v meste vykonali. Mesto 
zanecháva v dobrej kondícii. Mnohokrát bola ich komunikácia v záujme mesta 
neľahká, ale vždy dokázali nájsť spoločnú reč a dohodnúť sa. Bolo mu cťou pracovať 
po jeho boku ako jeho zástupca. 
JUDr. Eva Kvocerová konštatovala, že má informáciu priamo od p. Heneka. Áno, p. 
primátor Michalec volal p. Henekovi, že mu ukáže úrad, prevedie ho po jednotlivých 
oddeleniach MsÚ. Ale p. Henek p. primátorovi mal odpovedať, že tam nemá čo robiť. 
Príde na mestský úrad až po ustanovujúcom MsZ, kedy preberie úrad. 
Primátor na záver rokovania poďakoval prítomným za účasť a ukončil posledné 
zasadnutie MsZ vo volebnom období 2010-2014. 

 
 
 
 
Mgr. Radoslav VARGA    Mgr. Hedviga ŠULCOVÁ   
I. overovateľ        II. overovateľ 
 
 
 
 
 
 
Ing. Jana  VONDROVÁ        Mgr. Marián MICHALEC 
prednostka MsÚ         primátor mesta Púchov 
 
 
 
 


	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov
	M s Z  Púchov

